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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

üra ggyülós Hivatala

Iramán~ k, / M k 96.

Tisztelt Elnök Asszony!

„Üzemen kívülről szállított veszélyes hulladék tárolásának engedélyezése IV?"
címmel a Házszabály 90 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Persányi Miklós
környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez . Akérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A környezeti hatásvizsgálat szükségességének eldöntésében vagy a jogszabály rossz, vagy
a hatóság értelmezi rosszul, de az biztos, hogy itt nem mennek jól a dolgok . Egy másik
kérdésemben már emutettem Dorog, Esztergom, Mosonmagyaróvár esetét. Ha minden
rendben volt, és p1. Esztergom esetén az érintettek bevonásával volt hatásvizsgálat, akkor mi
volt az a bizonytalanság, ami az ügy körül napokig tartott és feszültségben tartotta a város
lakóit? Hogy lehet, hogy alapvető dolgokról nem tudhattak az önkormányzatnál?
Mosonmagyaróváron úgy adtak ki engedélyt, hogy még csak előzetes környezeti tanulmány
sem kértek, miközben jelentős módosítás történt a korábbi tevékenységen, helyette az
engedélyezési tervre megadták az engedélyt?

l . Miért van az, hogy mindennemű felmérés előtt a hatóság már engedélyezi is az
egyébként hatásvizsgálat alá tartozó tevékenységet? Ez tény és nem is volt kérdés az
előzetes engedélyezés, a hatóság egyszerűen engedélyezi a tevékenységet .

2. A hatóság miért nem a hulladék minimalizálásban, az elhelyezés szigorításában érdekelt,
szemben azzal, hogy a hulladék piacot segíti? Nem a piacról volt itt szó korábban,
hanem a hatóság piacot befolyásoló hatásáról és az elvszerű hulladékgazdálkodás
megakadályozásában illetve a lerakás segítéséről, ezáltal a legkedvezőtlenebb
hulladékártalmatlanítás segítésében. A hatóságnak semmi köze nem lehet a piachoz,
számára a jogszabályok a mérvadóak és hulladék minimalizálás és legjobb
ártalmatlanítása. Hogy jól teszi-e a dolgát azt az mutatja, hogy mennyi a veszélyes
hulladék és milyen módon történik az ártalmatlanítás . Ha ezt nézzük szomorúak
lehetünk!

Várom megtisztelő válaszát, minden jót kívánok Önnek .

Budapest. 2004. szeptember 20 .
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